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Yeni yılınız kutlu olsun

BULDAN GENÇ TÜCCAR VE 
İŞADAMLARI DERNEĞİ

YÖNETİM KURULU

KERİM TABAN         EKREM ÇÖTEL      MEHMET 
KAYA     METİN ÖZ     SÜLEYMAN KUYUMCU        

HÜSEYİN GENİŞ           ALİ İHSAN YANGÖZ 
HİMMET GÖKÇE

BAŞKAN

MEHMET DEMİR

Tüm Halkımızın
Yeni Yılını Kutlarız

Akçeşme-Acısu 
arası duble yol yapım 
çalışmalarına engel 
oluyor diyerek kesilen 
Duran Çeşmesi’nde-
ki 150 yıllık çınar 
ağacının, yola hiç 
engel teşkil etmedi-
ği, boşuna kesildiği 
ortaya çıkınca, konu 
ile ilgili olarak Buldan 
Ticaret Odası Başkanı 
Halil Baştürkmen bir 
açıklama yaptı. 

“Fahri başkan, yapa-
cağı çalışmalarla ilgili 
olarak, başkalarının 
da görüşlerini alsa, 
daha başarılı olur ve 
toplumda daha az tep-
ki oluşur” diyen Halil 
Baştürkmen şunları 
söyledi:

“Duran Çeşme-

si’ndeki çınar ağacının 
kesilmesinde, ağacı 
kesen görevlilerin yan-
lış bilgilendirmeden 
dolayı aceleci davran-
dıklarına inanıyorum. 
Belediye Başkanı 
arkadaşım, Sayın Fahri 
başkanın da bundan 
pek haberi olduğuna 
inanmıyorum. Her-
halde Fahri Başkan’ın 
haberi olmadan 
kesildiğine ve kesile-
bileceğine inanmak 
istiyorum.”

“Aslında Buldan’ı 
simgeleyen, bizim 
gençliğimizde, çocuk-
luğumuzda, herkesin 
çocukluğunda bu ağaç-
la ilgili olarak anıları 
vardır. Bence Duran 
Çeşmesi’ndeki çınar 

ağacı Buldan’ın sim-
gelerinden bir tanesi 
idi. Buldan’a girişte, 
Duran Çeşmesi’ndeki 
çınar ağacını görmek 
güzel bir şeydi.”

“Sadece ağaç kesim-
lerinde demeyelim de, 
Buldan’ı ilgilendiren 
önemli konularda ben-
ce başkanın biraz daha 
paylaşımcı olmasında 
yarar var. İnsanların 
düşüncelerini almak, 
insanlarla bir şeyler 
paylaşarak görev 
yapmak bence daha 
yararlı çalışmalar ya-
ratacağına inanıyorum. 
Paylaşımcı olabiliyor-
sanız, çalışmalar daha 
başarılı olur ve top-
lumdan hoş olmayan 
sesler de çıkmaz.”

“BAŞKAN 
BİRAZ DAHA 
PAYLAŞIMCI 
OLMALI”

Duran	Çeşmesi’ndeki	çınar	ağacının	boşuna	ke-
silmesi	ile	ilgili	olarak	bir	açıklama	yapan	Bul-
dan	Ticaret	Odası	Başkanı	Halil	Baştürkmen,	
“Başkan	yapacağı	çalışmalarla	ilgili	olarak	biraz	
daha	paylaşımcı	olursa	daha	başarılı	olur”	dedi.	


